
Jeg har ved flere lejligheder undret mig over, at politiet kan ”udbrede” disse 
visitationszoner til hele bydele, som det er sket i København.

Det er netop forudsat i forarbejderne til loven, at dette ikke er muligt.

Hvad er Retsudvalget mening om politiets fortolkning af udbredelsen af 
visitationszoner ?

Med venlig hilsen
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